

RETURN FORM

Global Aviation + Piper Parts
Fieseler-Storch-Straße 10
34379 Calden
Germany
Phone: +49 5674 704 21, Fax + 49 5674 704 44

Um eine schnelle Bearbeitung durchführen zu können tragen Sie bitte die benötigten Details unten ein. Dabei ist unsere Rechnungsnummer als Referenz zwingend erforderlich. Unvollständig ausgefüllte Formblätter können nicht bearbeitet werden und werden Ihnen wieder zugesandt. Bitte versenden Sie die Waren frachtfrei an unsere Anschrift. Eine Gutschrift kann nur erfolgen, wenn die eingesandten Altteile vollständig montiert, mit Typenschild, ohne Beschädigung und reparierbar sind. Restocking Fee: 20,- € bis 200,- € Warenwert. Ab 200,- € betragen die Kosten 10% des Warenwerts.

To ensure a prompt refund, please fill in the requested details below. Please consider the invoice number is mandatory for return authorization. Since we are not able to process received forms which are not duly filled in, we would have to send them back for completion. Please ship to us freight prepaid. For a full credit, all cores returned must be completely assembled, with the dataplate, without any damage and repairable. Restocking Fee: 20,- € up to 200,- € value of goods. Over 200,- € value of goods 10% of the corresponding value will be charged.

Bitte benennen Sie den Anlass für die Rücklieferung:

Please advise the reason for return:

Return Repair / Overhaul Core Warranty

Description of Part: _____ Part No.: _____

Part Serial No.: _____ Invoice No.: _____

Time in service: _____ A/C Reg. _____

Reason for remove: _____

Other info: _____

WICHTIG – Ihre Kontaktdaten

IMPORTANT – your contact details

Sender _____

Address _____

Contact Name _____ Phone: _____

Any questions? Please feel free to contact us.

